
Zápisnica z neplánovaného zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Hornej Súči, konaného 

dňa 19. augusta 2022 o 18,00 hod. v zasadačke obecného úradu v Hornej Súči  

 

Prítomní :  

Ing. Juraj Ondračka, starosta obce 

František Barinec, poslanec OZ 

Ivan Bulejko, poslanec OZ 

Ing. Miroslav Čapák, poslanec OZ  

Ing. Pavol Dohnan, poslanec OZ - ospravedlnený    

Ivan Kako, poslanec OZ  

Jakub Krovina, poslanec OZ- ospravedlnený 

Pavol Mikušinec, poslanec OZ 

Jozef Mrázik, poslanec OZ    

Mgr. Dominik Zemanovič, poslanec OZ 

Jozef Zemanovič, poslanec OZ 

 

Neprítomná: Silvia Ludvíková, poslanec OZ     

 

Ďalší prítomní: Mgr. Radovan Sáska, hlavný kontrolór obce 

 

Zapisovateľka: Margaréta Dohnanová 

 

 Rokovanie plánovaného obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Ing. Juraj 

Ondračka. Privítal prítomných poslancov a konštatoval, že je prítomných 10 poslancov. 

Poslankyňa Ludvíková je neprítomná a ospravedlenná. Obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné.  

  Písaním zápisnice poveril Margarétu Dohnanovú. Súčasne navrhol pracovné komisie. 

Overovateľov navrhol Jozefa Mrázika a Františka Barinca. 

Poslanci hlasovali o  pracovných komisiách a jednomyseľne ich schválili.  

 

Ďalej starosta predložil návrh programu rokovania obecného zastupiteľstva.  

 

Program OZ:  

 

1/ Využitie podkorvia základnej školy – Dodatok k zmluve o dielo. 

 

Keď neboli pozmeňujúce návrhy, starosta dal hlasovať za návrh programu a poslanci ho 

jednomyseľne schválili a ďalej sa ním riadili.  

 

1/ Využitie podkorvia materskej školy – Dodatok k zmluve o dielo 

 

 Starosta informoval, že boli navýšené ceny stavebných materiálov. Zmluva bola 

podpísaná na jeseň a materiál sa kupoval v tomto roku, k tomu ešte sú naviac práce, preto by sme 

upravili tieto ceny  a projekt dotiahli do konca.  

 Zmluvu o dielo na projekt bola v máji 2021 podpsíana s KSHS s. r. o. V materiáloch 

obdržali poslanci rozpočet s výkazom k Dodatku č. 1. Starosta informoval o zakrývaní tepelenej 

izolácie podláh, o montáži a dodávke vchodových dverí, o internom a externom schodicku. 

Informoval o cenových ponukách a o naviac prácach ako elektroinštalácie v jazykovej učebni. 

Infromoval o náraste ceny za železo, v projekte bola suma 11 225 EURa navýšila sa na 43 228 

EUR.  

 Starosta otvoril diskusiu.  



Poslanec Ing. Čapák mal otázku k celkovej sume. Starosta odpovedal, že celková sena s DPH je 

24 615,79 EUR.  

Poslanec Krovina mal otázku, či to bude z vlastných prostriedkov. 

Starosta odpovedal, že by mala byť výzva na základe dotazníka zo ZMOS-u, a ak sa podarí, tak 

fin. prostriedky budú z IROP-u, ale ak nebude vyhlásená výzva, tak budeme musieť čerpať 

z vlastných prostriedkov.  

Starosta informoval, že bude faktúra vo výške 80 000 EUR. Dodal, že sa budú dorábať podlahy, 

natierať zárubne a dajú sa protipožiarne dvere. Môžeme sa tam ísť pozrieť.  

Poslanci sa dohodli, že pred riadnym zasadnutím by sa išli pozrieť do ZŠ.  

 

Keď nebolo viac otázok, starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Obecné zastupiteľstvo uznesením č. 1/03/2022-OZ  

schvaľuje Dodatok č. 1 k rozpočtu k stavbe Využitie podkrovia základnej školy Horná Súča  

 

Poslanci Hlasovanie 

Počet: 11 Za: 10 

Prítomní: 10 Proti: 0 

Potrebné kvórum: 6 Zdržal sa hlasovania:  0 

Za Barinec, Bulejko, Ing. Čapák, Ing. Dohnan, Kako, Krovina, Mikušinec, Mrázik, Mgr. 

Zemanovič, Zemanovič 

Proti  

Zdržal sa  

Návrh bol prijatý. 

 

 

 

Keď nebolo viac otázok, starosta obce poďakoval prítomným poslancom za účasť a 

zasadnutie ukončil o 18:30 hod. 

 

 

 

 

 

Ing. Juraj Ondračka 

                            starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia:  Jozef Mrázik     ........................................................ 

 

             František Barinec    ........................................................  


